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Abstract (en)
[origin: WO2020078662A1] The invention relates to a floating module (1) comprising a plurality of walls (2) extending between a first longitudinal
end (4) and a second longitudinal end (6), the floating module (1) comprising a first partition (8) and a second partition (10) connecting each wall
(2) of the plurality of walls, defining an internal volume (12) of the floating module (1), characterized in that the floating module (1) comprises at
least one extension (14) emerging from an external face (16) of the wall (2), the extension (14) extending longitudinally in projection from the first
longitudinal end (4) or from the second longitudinal end (6), the extension (14) and the wall (2) being materially integral. The invention also relates to
a method for joining a first floating module (3) and a second floating module (5).

Abstract (fr)
L'invention concerne un module flottant (1) comprenant une pluralité de parois (2) s'étendant entre une première extrémité longitudinale (4) et une
deuxième extrémité longitudinale (6), le module flottant (1) comprenant une première cloison (8) et une deuxième cloison (10) reliant chaque paroi
(2) de la pluralité de parois en définissant un volume interne (12) du module flottant (1), caractérisé en ce que le module flottant (1) comprend au
moins une extension (14) émergeant depuis une face externe (16) de la paroi (2), l'extension (14) s'étendant longitudinalement en saillie de la
première extrémité longitudinale (4) ou de la deuxième extrémité longitudinale (6), l'extension (14) et la paroi (2) étant réalisées par continuité de
matière. L'invention a également pour objet un procédé d'assemblage d'un premier module flottant (3) et d'un deuxième module flottant (5).
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